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 Časopis Domova pro seniory 
Havlíčkův Brod  

                                        příspěvkové organizace Kraje Vysočina 

3/2022                                                

                     

     Husova A                            Husova B                               Břevnice    

 

 

Emanuel Frynta – PODZIM 

Jak je ta vesna děsná – jezevce budí ze sna,  

otvírá hrdla skřivanů, oráče honí z divanů  

a ztuhlé včely z česna. 

Jak je to léto strašné – vysychá voda v kašně,    

musí se sklízet obilí, vlaštovky žerou motýly  

a silnice jsou prašné. 

Jak je ten podzim smutný,  

teskný a přeukrutný - rve listí z akátů,  

zvedáme límce kabátů a lije jako z putny.    

Jak je ta zima krutá,   

je tma, jen táhne čtvrtá,  

vážem si šály na uzly,  

rybník je celý zamrzlý a mračna šedožlutá.                    

A v tom je také řešení  

a smysl této básně - že i když se to necení,  

je na podzim i v jeseni  

prachsakramentsky krásně.                     
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Úvodník   

 

Vážení přátelé! 

 

 

Již od začátku roku Vás informuji o tom, že se připravujeme na zahájení výstavby 

druhého výtahu na budově Husova A včetně úprav půdních prostor vedle našich 

kanceláří.  Vše se, bohužel, trochu pozdrželo, ale ve středu 24. 8. 2022 proběhla 

prohlídka místa stavby s dodavatelem a předpokládá se, že během měsíce září 

dojde k předání staveniště. Pak již začne běžet termín pro dodání stavby, který 

je 9 měsíců od předání staveniště.  

Je to samozřejmě dlouhá doba, ale stavební firmy jsou dnes velmi vytížené, 

pracovníků je málo, na materiál se čeká a dodací lhůty jsou proto delší, než bylo 

obvyklé v minulých letech. Jsme rádi, že akce je již v této fázi a velmi si přejeme, 

aby byla dokončena, když ne před termínem, tak alespoň v termínu. 

Co se týče epidemiologické situace, tak vývoj v našem domově kopíruje vývoj 

v celé ČR a občasný výskyt Covidu 19 máme jak u klientů, tak u personálu. 

Důležité je, že průběhy onemocnění nejsou ve většině případů již tak závažné, 

jako tomu bylo na počátku pandemie, proto jsou i mírnější protiepidemická 

opatření. Již se nepřistupuje ke karanténám ani nezavíráme naše budovy pro 

návštěvy. Uvidíme, jak bude probíhat podzimní vlna. Budeme samozřejmě 

sledovat nařízení ministerstva zdravotnictví ČR a budeme jednat podle jeho 

pokynů.   

Přeji Vám všem klidný a příjemný nadcházející podzim. 

 

Vaše Hana Hlaváčková 
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 Aktuality z našich domovů  

V letních měsících jsme si užili hudebních vystoupení, která probíhala na hale. 
Zahrála nám Leškovanka a navštívil nás také pan Pecháček, bývalý člen skupiny 
Šlapeto. Zazpíval nám známé písničky ze staré Prahy a od Karla Hašlera, které 
jsme všichni znali a mohli si je společně zazpívat. 

Svatá Anna chladna z rána, tak 
se specifikuje období po svátku 
Anny. V úterý 26. 7., v den 
svátku Anny se vždy koná pouť  
u svaté Anny v Pohledu. I my 
jsme si udělali výlet a dopoledne 
jsme se na známou pouť vydali. 
Bylo příjemné počasí, trochu 
pod mrakem a teplo tak akorát 
na výlet. Poutní místo je ukryté 
kousek od silnice mezi stromy. 
Stojí zde malý kostelík a kolem 

něj v kruhu kapličky. Vedle jedné z nich vytéká voda, která je léčivá a pro kterou 
si jezdí lidé po celý rok. I my jsme ji ochutnali, byla krásně studená, nabrali jsme 
i do lahve pro ostatní v Domově. V kapli, která je zasvěcena sv. Anně, jsme měli 
možnost zúčastnit se každoroční mše svaté, která tradičně zahajuje 
svatoanenskou pouť. Nakonec jsme si u stánků s cukrovinkami nakoupili 
sladkosti. A pak už byl čas jet zpět na oběd. Výlet jsme si moc užili. 
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V létě se u nás objevil kouzelník jménem 
Waldini a ukázal nám spoustu různých triků 
a záhad. Vyčaroval hrdličku, paní 
pečovatelce začaroval prstýnek, který se 
nejdříve    objevil    na    kouzelné     hůlce,  
a nakonec se našel v zavázané krabičce. 
Kouzelník Waldini do svého programu 
zapojil i naše klienty.  Od Panských kouzlil 
s panem Tomáškem. Prožili jsme hezké 
odpoledne.  

 

 

 

 

 

Ani v tomto období nechyběla canisterapie s naším psím kamarádem.  

Husova - budova B DZR   

V červnu jsme se dobře bavili.  Společně jsme si zacvičili s dobrovolnicí Jaroslavou 

i aktivizační Evou. „Řekne se cvičení, to nic není, ale my jsme rádi za každý pohyb 

a tato cvičení nám pěkně rozproudí krev v těle.“ (slova klientky).  

Navštívily nás děti z mateřské školy, kterým jsme popřáli ke Dni dětí a předali jim 

drobný dárek. Děti nám na oplátku ukázaly, co nového se ve školce naučily.   
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Při dílničce jsme s dětmi vytvářeli květiny z papíru a na  závěr jsme se podívali na 

představení divadla Mrak. 

 

 

 

 

 

 

 

Sociální pracovnice paní Prášková pro nás 

připravila dvě krásná a poučná povídání „Co 

slavíme v červnu“, kde vyprávěla o červnových 

pranostikách a svátcích. V červenci jsme se 

z jejího vyprávění dozvěděli „Kterak Moravané 

k víře přišli“. Na plátně jsme viděli fotografie 

nejen   Cyrila a Metoděje a jejich putování, ale 

i Medarda nebo sv. Jána.  

Na výlet do Pelestrovské hospůdky jsme se 

všichni těšili.  Po cestě nás vítali koně, ovce  

a psi. Prošli jsme se po zbytku lesa (vše poničil 

kůrovec) a dali si výborné palačinky se 

šlehačkou a kafíčko. Poseděli jsme dobré dvě 

hodiny a ani se nám zpět do Domova nechtělo. 

Opět za námi přišli členové skupiny Vokál4, 

aby nám zahráli známé lidové písničky. 

Zazpívali jsme si a někteří si i zatancovali. 
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Zahradu nám zušlechtil pan Išl z firmy 
Malý zahradník. Z prken vytvořil 
terasové záhony pro květiny, které 
nám osázel a my jsme společně 
zasadili zbytek květin, ale i něco 
dobrého - malinu, borůvku a moruši.  

Jen s Ferdou a Belinkou máme trochu 

starosti. Nejraději jsou tihle naši dva 

zakrslí králíci „na útěku“. Z domečku 

vždy nějakou záhadou zmizí a pro-

cházejí se po celé zahradě. A tak pak 

nezbyde nic jiného než si zahrát na 

lovce.  Máme je ale moc rádi a byli bychom smutní, kdyby se někam zaběhli.   

I během léta jsme v Domově 

pravidelně trénovali svou 

paměť…  

Na kafíčko a dobrý zákusek 

jsme si zašli do kavárny Ve 

Vile, která je kousek od 

Domova naproti přes silnici.  

Tady jsme poznali dvě nové 

a sympatické dobrovolnice 

Terezku a Lidku.  

 

Pečeme a mlsáme také u nás v Domově. A teď se už moc těšíme na konec srpna, 

kdy chystáme „Rozloučení s prázdninami“ s grilováním a muzikou. 

V hezkých letních dnech chodíme posedět do zahrady. Pokud je velké horko, 

chodíme raději dopoledne – v tuto dobu je na zahradě stín.  
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 Trochu se projdeme, prohlédneme rozkvetlé kytičky 

a pak se posadíme do stínu. Tam nám při povídání čas 

hezky utíká. 

V létě jsme se také byli dvakrát podívat v Domově 
ve Břevnici. 

 

za DZR Husova Eva Hedbávná a Hana Kubátová, 
aktivizační pracovnice 

 

 
 

         
Husova A DPS 

Příjemné jaro vystřídalo slunečné léto, a tak si v našem Domově užíváme pobytů 

hlavně venku v zahradě, kde máme zázemí v altánu a na terasách, kde jsou 

umístěny houpací lavičky.  

Všude kolem nás se probouzela příroda a my měli dokonce tu možnost 

nahlédnout do domečku paní Špačkové, která nakladla vajíčka přímo do krmítka 
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na okně našeho Domova. Sledovali jsme ptačí 

rodiče při jejich oddané péči a rádi jsme jim 

přilepšili drobečky pečiva. Nakonec byla budka 

plná malých křiklounů. 

 

Ještě před koncem školního roku se s námi 

přišly rozloučit děti z posledního ročníku MŠ 

Příčná, které v září zasednou do lavic jako 

prvňáčci a připravily pro nás muzikál  

„O Smolíčkovi“.  

Společně jsme prožili krásné chvíle a popřáli 

jsme dětem hlavně radost a mnoho jedniček 

ve škole. 

Naše zahrada a terasa potřebují pozornost 

po celý rok. Kromě personálu Domova 

pomáhá s péčí také paní Vondráková, která 

od brzkých ranních hodin dohlíží, aby žádná 

kytička neuvadla. Tímto jí děkujeme. 

 

za Domov Husova A Šárka Poubová 

aktivizační pracovnice 

 

Husova B DPS „U Panských“ 

Chuťové pohárky měly veselo, když jsme 

vyrazili na čokoládové dobroty při jejich 

ochutnávce. U našich klientů určitě vede 

mléčná a hořká čokoláda, naopak 

peprmintová příchuť nesklidila velký 

úspěch.  

Další den nás navštívila paní Lipenská 
s přednáškou „Zajímavá místa kolem nás“.  
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Motání kuliček z krepového papíru naše klienty baví. Je to jednoduchá činnost, 
kterou zvládnou i poslepu. Kuličky jsme využili k výrobě malého překvapení pro 
děti do „naší“ a do mateřské školy v obci Tis k jejich svátečnímu červnovému dnu. 

Moc rádi si k odpolednímu kafíčku upečeme něco 

dobrého.  V květnu to byl nefalšovaný „rybízák“  

a v červnu koláče meruňkové, které určitě stojí za 

vyzkoušení.  
Recept: 

• 0,5 kg hladké mouky 

• 250 ml mléka 

• 170 ml oleje 

• 4 žloutky 

• špetka soli 

• 1 kostka droždí 

• 4 lžíce cukru krupice  

Zaděláme těsto, které necháme aspoň hodinu kynout, 

naplníme tvarohem a vrch zdobíme ovocem s drobenkou. 

Pod vedením paní Koubkové jsme připravili několik sáčků domácích nudlí na 

Festival sociálních služeb.  



Čtyřlístek _______________________________________________________________ podzim 2022 
 

_________________________________________________________________________________ 
10 

 

Krásného letního počasí využíváme 

v dopoledních hodinách k procházkám 

naší zahradou.  

Ve filmovém klubu jsme si na přání 

klientů pustili „Dovolenou s Andělem“.  

A když nám bylo velké teplo, vyrazili jsme 

s Andělem na hory.  

Barunka Piskačová nás naučila vyrábět 

krásná voňavá mýdla. 

Měli jsme zajímavou přednášku 

s názvem „Cizinci mezi námi“.  

Hodně jsme si U Panských oblíbili šlapání    

na Motomedu, na které se čekají  

i dlouhé fronty.  

 

Iveta Malinová, DiS., aktivizační 

pracovnice „U Panských“ 
 

 

Břevnice 

V květnu naši pánové navštívili 

výstavu historických traktorů 

v Jabloňově. Výlet se moc vydařil, 

celý den svítilo sluníčko a nechy-

bělo ani občerstvení v podobě 

klobásy a osvěžujícího nápoje. Co 

víc si přát? 

 

Svým vystoupením nás přijel potěšit pan Pecháček, který dříve hrál se slavnou 

kapelou Šlapeto. Hrál krásně, písničky prokládal vtipnými komentáři. Moc jsme 

si to užili! Dali jsme si něco dobrého na zub, zazpívali si a také zatančili. Po 

vystoupení se pán ochotně vyfotil s každým, kdo chtěl – zájem měly především 

ženy ☺.  

Na závěr představení jsme ještě pogratulovali k významnému jubileu naší 

klientce paní Nevolové, která slavila 95 let!  
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O pár dnů později jsme oslavili další jubileum a to 85. narozeniny paní Záhorcové.  

Na zahradě i v našem hospodářství to kypí životem.  Záhonky se zazelenaly  

a máme druhý vrh králíků. Zahrada nám přináší hodně radosti, ale zároveň nás 

čeká i dost práce – sklízení ovoce, zeleniny i bylinek, které jsme vypěstovali  

a následně pečení koláčů, nakládání zeleniny nebo sušení bylin pro zimní bylinné 

směsi.  

Jak    jen   to   jde, užíváme    si   naší velké zahrady 

a veškeré aktivity se snažíme realizovat venku. 

Těšíme se ze sluníčka, kterého když je moc, tak ho 

raději pozorujeme ze stínu našich košatých lip. 

Kocháme se pohledem na 

to, jak se kolem všechno 

zelená a kvete a jak už nám 

hezky roste úroda. Radost 

nám dělají i naše zvířátka – 

pejsek, ovečky, slepice, 

králíci a především jejich mláďátka, která pomalu, ale 

jistě dorůstají svoje maminky. Nový přírůstek do svojí 

smečky má i paní canisterapeutka – malou psí slečnu 

Rózinku, ze které jsme byli nadšení. 

Koncem školního roku navštívily náš Domov děti ze ZŠ Lípa, připravily si krásné 

vystoupení, které všechny dojalo. Přivezly klientům dárečky v podobě přáníček  

a velkých obrázků na výzdobu stěn Domova. My jsme si pro ně na oplátku 
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připravili zmrzliny pro osvěžení v horkém dni.  Dětem z Lípy moc děkujeme  

a těšíme se na další setkání ♥. 

V červenci jsme úspěšně obhájili certifikát Vážka 

od České alzheimerovské společnosti, a to s velice 

dobrým výsledkem!  

 

 Iva Peksová, sociální pracovnice Břevnice 

 

Víte, že… 
 
SVATÁ ANNA - POUTNÍ AREÁL 
Počátky poutního areálu u sv. Anny sahají až do 18. stol.  A pojí se s pověstí  
o písaři pohledského kláštera Jakubovi Čermákovi (někdy uváděném jako 
Prokopovi), který v roce 1730 při lovu vlka zapadl do bahna. V obavách o svůj 
život se začal horoucně modlit. Tu zaslechl zvuk varhan a zpěv chorálu, z něhož 

prý několikrát zaslechl jméno sv. Anny. Proto se začal 
k této světici modlit  
a slíbil, že bude-li 
zachráněn, vystaví na 
místě kapličku. Tak se 
také stalo. Při stavbě 
kapličky byl nalezen 
pramen a zvěst o jeho 
zázračné záchraně se 
rychle šířila Vysočinou.  

Další zázraky se už pojí 
přímo s nalezeným 

sirnato-železitým pramenem. Jako první byla léčivou 
vodou uzdravena poloslepá žena dřevaře Tondla. 
Otíráním očí svatoanenskou vodou se jí navrátil zrak. I tato informace se rychle 
roznesla po okolí a u pramene pod kapličkou přibývalo nemocných. Opat 
pohledského kláštera Bohuslav Tureček a abatyše Kandida Marešová nechali 
kvůli množícím se zázrakům postavit v místě r. 1752 poustevnu -  jednopatrovou, 
zděnou budovu se šindelovou střechou, umístěnou na ostrůvku odděleném od 



Čtyřlístek _______________________________________________________________ podzim 2022 
 

_________________________________________________________________________________ 
13 

 

okolí vodním příkopem. Do poustevny byl povolán mnich František Augustin 
Hertwig, jehož úkolem bylo zapisovat zázraky, které se u studánky udály. Od roku 
1752 – 1773 jich popsal 28. Počet poutníků vzrůstal na tisíce, proto byl v roce 
1760 iniciativou zmiňované pohledské abatyše Kandidy z milodarů postaven 
rokokový kostelík, v roce 1761 byl vysvěcen a roku 1766 obohacen o dva malé 
zvony. Poutní éra symbolicky končí roku 1824 přestavbou kapličky u pramene na 
větší kapli, zájem poutníků však neopadá. 

Další zásadní období je spjato s hrabětem Evženem Silva-Taroucou Unwerth, 
který se stal majitelem pohledského panství roku 1824 ve svých 11 letech. Ten 
přistoupil k léčivému pramenu zcela vědecky a nechal si zjistit jeho chemické 
složení. Radioaktivní svatoanenskou vodu tak od roku 1858 začal využívat pro 
lázeňské účely. V tomto roce nechal postavit jednopatrovou neobarokní 
lázeňskou budovu s arkádovým nádvořím, vybudoval v blízkosti pramene studnu 
a vodu svedl dřevěným potrubím k lázním pomocí dnes již neexistujícího 
vodojemu. 

Oblíbené byly lázeňské procedury, ke kterým patřily především jehličnaté a 
rašelinové koupele, ovšem roku 1887 léčivý pramen vyschl. Nový pramen byl 
nalezen až pod starou myslivnou a byl sveden pod kapličku. Voda z něj nebyla již 
natolik radioaktivní, tudíž se stala pro lázeňství nevyužitelná. V lázních byla 
ukončena činnost kolem roku 1910, poté se z nich stal hostinec hojně 
navštěvovaný letními hosty, s tanečním parketem neboli „dupárnou“ umístěnou 
za objektem. 

Před I. světovou válkou provozovali 
zájezdní hostinec manželé 
Neumannovi. Podnikání vzkvétalo 
především    díky    letním   hostům a 
pouti až do předválečného roku 
1938. Ani za války však hostinec své 
hosty neztratil, ba naopak, a to 
paradoxně kvůli obsazeným 
Sudetům - oblíbeným rekreačním 

oblastem na Šumavě či v Krkonoších. Hostinec měl v té době v nájmu Alois 
Kohout z Krátké Vsi a to až do roku 1955. Pak se hostinec stal majetkem 
spotřebního družstva Jednota. Světlé okamžiky pohostinství u Sv. Anny skončily 
v letech 1969 a 1970. V posledních desetiletích byl objekt využíván jako sklad, po 
převratu byl posléze prodán soukromému vlastníkovi. 

V době po tzv. Pražském jaru přetrvávalo určité uvolnění ve vztahu státu k církvi, 
a proto mohla být v roce 1968 zahájena sbírka na generální rekonstrukci 
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svatoanenského kostela a v roce 1969 byla oprava uskutečněna. Kromě kostela 
sv. Anny bylo upraveno i okolí kapličky a přístup k prameni.  

V sedmdesátých letech ONV HB vyhlásil opatření, kterými výrazně omezil konání 
pouti u Sv. Anny jako nežádoucího náboženského shromáždění. Celkový zákaz 
poutě v areálu Svaté Anny přišel v roce 1977. Od tohoto roku byly stánky  
i atrakce úřední cestou přesunuty do obce Pohled a spolu s výstavou květin tu 
byla pouť provozována až do roku 1989. Nutno podotknout, že po celou dobu se 
bohoslužby u Sv. Anny i přes snahu úřadů každoročně konaly, ovšem široká 
veřejnost o nich nebyla záměrně informována. Anenská pouť se ke Svaté Anně 
vrátila až po 13 letech, v roce 1990. V kostelíku byly opět oficiálně slouženy mše 
a studánku obléhaly davy návštěvníků. Po letech také mohli přijet prodejci 
náboženských předmětů. Významným počinem byla oprava kapliček iniciovaná 
místním soukromým zemědělcem Josefem Neuwirthem za podpory dalších  
fyzických   osob   a   farníků,   tehdejšího   faráře    Jakuba    Jana    Meda i Obecního 
úřadu Pohled v letech 2000–2001. 

Opravy pláště kostela svaté Anny probíhaly v letech 2010-2012 za finanční 
podpory Ministerstva kultury, Kraje Vysočina, Obce Pohled a iniciátora oprav 
Římskokatolické farnosti Pohled pod dohledem Národního památkového ústavu. 
Nemalý podíl při pomoci s opravami měli dobrovolníci z řad místních občanů, 
farníků i organizací. Na tyto opravy navázala farnost provedením sanace podlahy 
v interiéru kostela sv. Anny v roce 2013. V roce 2014 nechala farnost 
zrestaurovat boční oltář Smrti sv. Josefa.  

Od začátku roku 2015 probíhalo v areálu Svaté Anny ošetření stromů v rámci 
projektu revitalizace lipové aleje vedoucí z obce Pohled k poutnímu místu. Došlo 
k ošetření, kácení a výsadbě stromů v tomto areálu, práce byly dokončeny 
koncem srpna 2015. 

(Použitý  text  je  převzat z výročního kalendáře 250 let poutního místa  Sv. Anny u Pohledu z r. 
2012. Kráceno.) 
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Společenská rubrika červen - srpen 

Oslavili životní jubileum:                         

 

      Ludmila Kvačková (100 let) 

           Božena Nevolová (95 let) 

      Jarmila Černá (90 let) 

      Božena Vašková (90 Let) 

      Jaroslava Havlíčková (90 let) 

  Sylva Bezlojová (90 let) 
  Marie Hausvaterová (90 let) 
  Alenka Záhorcová (85 let) 
  Jarmila Pekárková (85 let) 
  Věra Žampachová (80 let) 
  Václava Kottinková (80 let) 
   
 

Rozloučili jsme se:  
Josef Cemper, Marie Krajíčková, Marie Burdová, Marie Černá, Lenka Brabcová, 
Běta Průšová, Věra Martínková, Božena Chromá, Jiří Jech, Anna Rychtecká, 
Stanislav Bednář, Květoslava Kovářová, Marie Málková, Hana Pokorná    
 
 
 
 

K zamyšlení 
 
Jednoho večera vzal starý Indián svého vnuka a vyprávěl mu o bitvě, která 
probíhá v nitru každého člověka.  

Řekl mu: „Synku, ta bitva v každém v nás je bitva mezi dvěma vlky. Jeden je zlý, 
je to vztek, závist, žárlivost, smutek, sobeckost, hrubost, nenávist, sebelítost, 
falešnost, namyšlenost a ego. Ten druhý je hodný. Je to radost, pokoj, láska, 
naděje,  vyrovnanost,  skromnost,  laskavost,  empatie, štědrost, věrnost, soucit 
a důvěra.“   

Vnuk o tom všem přemýšlel a po minutě se zeptal: „A který vlk vyhraje?“ Starý 
Indián odpověděl: „Ten, kterého krmíš.“ 
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 Anketa  

 

 

Kde jste rádi trávili prázdniny?  

Jezdili jste někam na dovolenou? 

• k rodičům na Znojemsko 

• jezdili jsme na výlety (hrady, zámky) 

• nebyla jsem na dovolené, musela jsem doma 

pracovat 

• jezdili jsme do ciziny (Bulharska) 

• jezdili jsme na dovolenou, kde byla samá práce 

• do Prahy k rodičům a nechtěli jsme domů 

 

 

 

Nová anketní otázka: Jak jste si jako děti na podzim hráli? 

Vaše odpovědi na anketní otázku: můžete napsat anonymně a vhodit 

do schránky na stížnosti, nebo sdělit aktivizačním pracovnicím. 
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